



Nå er det  
din tur!



## Referat fra kretsstyremøte 220115

### Tilstede:

Liv Else Ertresvåg Brenden, Kjell Helge Smehus, Maren Brukrogen Enersen, Eli-Brit Ytterstad Holen, Gunnar Toftegaard, Kenneth Mugaas, Arnfinn Roel.

### Agenda:

Konstituering av nytt kretsstyre  
Budsjettet, slik at vi har forstått dette riktig etter årsmøtevedtaket  
Tidspunkt for ekstraordinært årsmøte  
FnF Oppland  
Langtidsplan, kretsens mål  
Toppledersamling, Sørmarka (uke 12 / 20.03.15 - 21.03.15),  
Eventuelt

---

### Konstituering av nytt kretsstyre / Gudbrandsdal krets:

Kretsleder: Liv Else (E-post: livbrend@bbnett.no)  
Visekretsleder/sekretær: Kjell (E-post: kjsmehus@gmail.com)  
Roverombud: Maren (E-post: maren\_gausdal@hotmail.com)  
Småspeiderombud/webansvarlig: Eli-Brit (E-post: ebbe@andro.no)  
Lederombud: Gunnar (E-post: gunnar\_toftegaard@hotmail.com)  
Speiderombud: Kenneth (E-post: kennethmugaas@gmail.com)  
Ledertrener/økonomi: Arnfinn (E-post: arnfinnroel@bbnett.no)

### Budsjettet, slik at vi har forstått dette riktig etter årsmøtevedtaket

Arnfinn gikk igjennom revidert budsjett for 2015. Vanskelig å få inntekter og utgifter til å gi balanse, da kretsen ikke har mulig til å søke om økonomisk støtte. Vi må se på en løsning hvor gruppene i større grad bidrar økonomisk enn tidligere. F.eks ved høyere avgifter pr speider på kretsarrangement eller økt kontingent.

Mulig også å be om innbetaling fra gruppene på x antall kroner pr speider hvert år. Dette for å styrke økonomi i kretsen, slik at aktivtetsnivået kan opprettholdes i fremtiden.

### Tidspunkt for ekstraordinært årsmøte

Forslag om at ekstraordinært årsmøte arrangeres sammen med felles ledermøte 8. mai (ifm KBK 2015). Alternativt ifm småspeiderdag eller Ottamartnan.

### FnF Oppland

Møte i FnF Oppland 11 eller 12. mars. Hvem deltar fra kretsen? Arnfinn snakker med Åsne.

Sted er foreløpig ikke bestemt. Gunnar kan delta hvis møte blir på Lillehammer torsdag 12. mars (inntil kl. 1945).

Arnfinn gir tilbakemelding til kretsen angående om Åsne også kan bli med.

### **Langtidsplan, kretsens mål**

Alle ombudene + kretsen skal så snart som mulig sette opp en langtidsplan/årshjul. Presentasjon/status på neste styremøte.

### **Toppledersamling, Sørmarka (uke 12 / 20.03.15 - 21.03.15),**

Liv Else og Eli-Britt reiser til toppledersamlingen. Kretsen bevilger også at Roverombud + til en rover til kan delta. Dette som en oppstart for roverarbeidet i Gudbrandsdal. Maren gir tilbakemelding til Liv Else om hvem som blir med.

### **Mottatt søknad om støtte ifm verdensjamboree**

Vi har mottatt søknad om støtte fra Vestre Gausdal speidergruppe. Søknad kommer også fra Follebu.

6 speidere fra Vestre / 2 fra Follebu.

Kretsen beslutter at vi gir 1500,- til hver deltaker (maks 10). Kretsen krever tilbake, at deltakerne skal holde foredrag/bildefremvisning etter kretsen behov (f.eks. på felles ledermøte eller kretsting). Vi ønsker også at deltakerne skal holde et foredrag om verdensjamboreen på Ottamartn. Inngangsbillett kr. 20,-. Her kan det også selges kaffe og vafler til inntekt for kretsen.

### **KbK 2015**

Fredag 8. – søndag 10. mai. Forslag om å invitere våre eldste småspeidere til KBK. Enten 1 dager eller hele helgen. Dette må speiderombudet se på (Kenneth).

Spørsmål om å øke deltakeravgiften pr speider på KBK i og med at kretsen dekker reise til NM for alle deltakere (se også punktet om budsjett).

### **Eventuelt:**

#### **Deling av dokumenter:**

Dropbox byttes ut med G-drive? Ansvarlig: Gunnar og Arnfinn

Lage en presentasjon ifm bruk av G-drive og flytter over vår dokumenter.

#### **Lagring av utstyr til kretsen:**

Vi vurderer om utstyret skal flyttes til Follebu speiderhus. Inventarliste settes opp og legges i dropbox.

#### **Kurs:**

Peffkurs I og lederkurs II, satt til 10 og 12. april (Romerike). Innkalling er sendt ut til gruppene.

**Mjøsklubben:** Arnfinn fortsetter å møte her som representant for ledertrener og Gudbrandsdal krets

**Samarbeidsmøte / evaluering av KBK:**

Evalueringssmøte sammen med Biri speidergruppe. Kenneth tar kontakt for å høre når det kan passe med et møte. (Kenneth har ansvaret for å følge opp dette).

**Leirkomitee, kretsleir 2015:**

Kenneth sitter i stab (teknisk). Møte i Mjøsklubben mandag 9. mars. Kenneth har ikke mulighet til å delta på dette møtet, men må ta kontakt med Leirkomiteen.

**Møtereferat fra kretsstyre:**

Alle møtereferat legges ut i Dropbox/Gdrive og på hjemmeside. Sendes også pr mail til kretsledere i Vestoppland og Hedmark.

**Arrangement:**

Kretsen ønsker å sette opp en tur/vandreleir «I tungtvannssabotørene fotspor». Gunnar og Kenneth ser på hva som er mulig å få til. Legger frem en plan som kan presenteres 8. mai (felles ledermøte KBK).

Andre forslag som var oppe: Hundremeter skogen Eli Britt ser på dette.

God Fisk har tildelt 7000,- kr ift å servere fisk på åpningen av friluftlivets år. Nå kom svaret på søknaden for sent så Eli Britt takket nei, og ba om å komme tilbake med et nytt arr.

**Neste styremøte:**

Søndag 12. april kl. 1800

Sted: Follebu speiderhus

Planlegge felles ledermøte 8. mai

Status fra ombudene, utkast til helårsplan presenteres

Oppsummering/referat fra toppledersamlingen

Status langtidsplan fra ombudene / mål om å lage et årshjul

Status «tungtvannsturen»

Referent



Kjell Helge Smehus

Visekretsleder/sekretær

Gudbrandsdal krets

